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Abstract (en)
A boom (11) can be attached to a column (2) at any height and with variable inclination. A foot support (15, 16) is arranged displaceably on the
boom and can be displaced along the boom (11) against the force of the pull cable (8). A loading unit (4) exerts an effect on the pull cable (8) and
can be programmed by means of an operating device (21) in order to preselect the characteristics of the loading. Another boom can optionally be
attached for arm exercises. A very wide variety of possible exercises can thus be selected with one apparatus, without its being necessary for any
weights or mechanisms to be adjusted on the apparatus. Various booms (11) can be provided, by means of which the apparatus can be converted
for various types of exercise, for example leg exercises, arm exercises or torso exercises. <IMAGE>

Abstract (de)
An einer Säule (2) kann ein Ausleger (11) in beliebiger Höhe und mit unterschiedlicher Neigung angebracht werden. Auf dem Ausleger ist ein
Fusshalter (15, 16) verschiebbar angeordnet und kann entgegen der Kraft des Zugseils (8) längs des Auslegers (11) verschoben werden. Auf
das Zugseil (8) wirkt ein Belastungsaggregat (4) welches mittels eines Bedienungsgerätes (21) programmiert werden kann, um die Charakteristik
der Belastung vorzuwählen. Wahlweise kann auch ein anderer Ausleger für Armtraining angebracht werden. Es sind damit verschiedenste
Trainingsmöglichkeiten mit einem Gerät wählbar, ohne dass am Gerät irgendwelche Gewichte oder Mechanismen verstellt werden müssen. Es
können verschiedenartige Ausleger (11) vorgesehen sein, mittels welchen das Gerät für verschiedene Trainingsarten, beispielsweise Beintraining,
Armtraining oder Rumpftraining umgerüstet werden kann. <IMAGE>
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